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UN EQUIP 
AL TEU FAVOR 

SOM UN EQUIP QUE T'ESCOLTA 

SOM UN EQUIP COMPROMES 

SOM LA TEVA FORQA 

SOM LA TEVA ILLUSI Ó 

SOM LA TEVA VEU 
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2007 GIALP LA ILLUSI O PEL CANVI 
Estem convencuts que existeix una altra manera de fer política ais ajuntaments. 

Avalats per una agrupació municipalista que té 11 alcaldies, representació a mes de 50 municipis, al Parla-
ment de Catalunya i a la Diputació de Barcelona. 

Amb independencia, sense cap lligam polític ni cap filosofía de partit. 
Amb total llibertat d'acció i autonomía, sense intervencionismes extems i amb Túnica preocupado de procu-
rar el máxim grau de benestar a la poblado d'Alpicat. 

Mes transparencia, mes ética i mes sostenibilitat que lluiti en contra de les desigualtats ¡ a favor deis valors 
democrátics. 
Que respecti el pluralisme ideológic del conjunt del municipi, sense etiquetes. 
Amb la consolidacio d'unes bases que garanteixin una participació ciutadana activa i compromesa. El nostre 
compromís passa per poder dur a terme un projecte de futur, escoltant ara i sempre a totes les persones i 
entitats del nostre poblé. 
Volem recollir les necessitats i ¡nquietuds d'Alpicat. 
Duent a terme una política social tranquil-la i dialogant. Les persones no s'han de deixar de parlar per opinar 
diferent, el debat social ha d'enfortir encara mes el nostre poblé. 
Fomentar polítíques de consens. Governar no ha de suposar per a ningú un xec en blanc per quatre anys. 
Progressista i solidaria perqué els pobles no son només cases i ciment, sino que son espais on conviuen 
persones i necessitem el que ara no tenim: servéis i polítíques que afavoreixin la convivencia, el benestar i 
l'entesa. Construint entre tots un ALPICA T mes huma, mes unit i, en conseqüéncia, mes fort 
Volem que ALPICA T siguí sinónim de QUALITAT . 
Fent que la política sigui un mecanisme de gestió al servei del ciutadá. Només exigint-nos una millora conti-
nuada aconseguirem un veritable servei de qualitat per a la gent d'Alpicat. 
EL NOSTRE POBLÉ, EL POBLÉ QUE VOLEM TOTS. 
Respectuosa i compromesa amb les tradicions históriques i populars del municipi. 

Tot aixó que sembla part del programa de qualsevol partit polític, per al Grup Independent d'Alpicat (GIALP), 
son els principis básics pels quals s'han de regir totes les nostres funcions i activitats. 
Aquest és l'esperit que tenim i us volem transmetre. 

COMPROMISOS DE GOVERN 
ORGANITZACIO 
1. Fer un Ajuntament participatiu, basat en: 

V Referéndum o consulta popular com a element de consens en qüestions de relleu. 
/ Els suggeriments i les queixes que serán escoltáis i atesos des de l'Ajuntament. 

V El reforc del paper deis ciutadans i ciutadanes ais plens municipals, convertint-los en instruments de 
diáleg. 

V Creació del servei d'atenció al contribuent. 
2. Fer uns pressupostos participatius i entenedors per a tots els contribuents. 
3. Avaluado del grau de compliment i satisfacció deis servéis d'ús quotidiá: aigua, llum, gas, teléfon... 
4. Gestió deis afers municipals rápida, eficac i eficient. 

FISCALITA T 

5. Aplicar les ordenances fiscals segons les necessitats de la població. 
6. Fer un estudi económic i financer de la situació actual de l'ajuntament, amb una administrado acurada 

deis diners i del patrimoni de tots. 

URBANISME I VIALITA T 

7 Adequar el Pía d'Ordenació Urbanística Municipal a les previsions de clavegueram, noves connexions a 
carreteres i ¡nfraestructures en general. 

8. Creació de nous espais verds públics i adequació del mobiliari urbá de places i jardins. 
9. Redacció del Pía Local de Seguretat Vial. 
10. Creació d'un servei municipal d'obres i manteniment urbá mes efectiu, dotant-lo de recursos humans i 

materials necessaris. 
11. Col-laborar amb totes les urbanitzacions que es vulguin acollir ais drets i deures de la vila d'Alpicat. 

CULTURA I EDUCACIÓ 
12. Potenciar i ampliar l'oferta de lleure quant a activitats per ais infants, joves i gent gran: esport, activitats 

manuals i de lleure. 
13. Col-laborar activament amb Pescóla i la ludoteca per tal de millorar-ne els recursos i la tasca amb els infants. 
14. Potenciar l'associacionisme i la creació d'entitats culturáis al poblé. 
15. Potenciar la materialització de les iniciatives culturáis individuáis i col-lectives. 
16. Donar suport a activitats culturáis que complementin l'educació de les persones. 
17. Oferir ajuts escolars per a les famílies necessitades. 

MEDÍ AMBIEN T I SOSTENIBILITA T 

18. Aplicar mesures d'estalvi sobre consum energétic en ¡nfraestructures publiques i edificis públics. 
19. Optimització de l'enllumenat públic evitant la contaminado lumínica. 
20. Aplicació progressiva de les mesures de sostenibilitat ambiental previstes a l'Agenda 21. 
21. Promoció de l'activitat industrial no contaminant i creació de nous llocs de treball. 
22. Incentivar la diversificado económica. 

SERVEI A LE S PERSONES 

23. Construcció d'una nova escola bressol. 
24. Millorar i potenciar el transport públic. 
25. Promoció i construcció d'habitatges socials. 
26. Creació del Consell Consultiu de la Dona per a la participació de les dones en els afers ciutadans. 
27. Estudi i viabilitat de construcció d'una piscina climatitzada i gestió sostenible per tal d'optimitzar-ne el 

funcionament. 



QUI SOM? 
Som un grup de persones que vivim a Alpicat, pertanyem a diferents ámbits del món laboral i tenim diferents procedéncies. 
Ens presentem junts perqué compartim la visió del poblé on ens agradaría viure i creiem que el model de creixement actual no 
és el mes adequat. 

Les passades eleccions alguns ja érem dintre GIALP i grácies ais vostres vots hem anat desenvolupant els carrees de regidors 
amb esperit constructiu donant suport a les decisions de l'equip de govern quan ens semblaven encertades i amb oposició 
clara quan no no eren tant, aportant propostes alternatives sense cap interés partidista, només mirant sempre el que ens sem-
blava millor per al nostre poblé, quan la idea és bona el mes important és que es faci, no qui la fa. Els altres que integrem la 
Mista d'aquestes eleccions i que en les darreres estávem en altres candidatures ja durant la campanya ¡ anteriorment a la forma-
ció de Tactual equip de govern várem teñir l'oportunitat de comprovar que teníem una visió semblant i afí, per no dir totalment 
coincident, del que calía fer perqué Alpicat fos sinónim de qualitat, és per aquest motiu que ara estem tots a GIALP, perqué el 
nostre objectiu és el mateix: millorar el que ja tenim. 

Volem progressar junts fomentant el benestar i la qualitat ais tres espais diferenciáis que configuren Alpicat: nucli antic, poblé 
nou i urbanitzacions, volem un poblé de progrés cultural i social, un poblé cohesionat on l'ajuntament siguí una eina oberta i 
al servei de tots, que faciliti i promocioni el bon funcionament de tots els servéis amb criteris de cohesió i benestar dintre la 
comunitat d'Alpicat. 

Perqué pensem que els nostres objectius son els teus, demanem el teu vot per satisfer un projecte comú, per a tu i per a nosaltres. 

La nostr a web : http://gialp.ppcc.ca t  Corre u electrónic : gialp@entesa-municipal.ca t  Teléfo n contacte : 629073703 

EQUIP DE GIALP ELECCIONS MUNICIPALS 2007 

PERE EXPÓSITO GILART, 39 anys 

Funcionar i de la Generalita t de 
Cataluny a 

Treballado r INEF LLEIDA 
Máster en Gesti ó i Administrad o loca l 

MAITE GRINO ORTIZ. 49 anys 

Funcionarí a de la Generalita t 

Professor a de l'escol a d'lnfermeri a 

MARTA GARDENES GUITART, 

43 anys 

Funcionarl a de Correu s 

CARME GATIUS ERÓLES, 50 anys 

Treballador a de l'Admlnistracl ó de la 
Segureta t Socia l 

Diplomad a en Relacion s Laborái s 

SERGI MARTÍN DUAIGÜES, 31 anys 

Treballado r de l'Administraci ó de la 
Generalita t de Cataluny a 

ELENA VINUALE S CABASES , 

46 anys 

Infermer a 

SULAYMA N GEREWU JOABATEH , 
50 anys 

Encofrado r 

ESPERANCA VIDAL CALASANZ . 
37 anys 

Administrativ a 

JOSÉ MARTÍNEZ CEREZO, 43 anys 

Docto r en Medicin a 

Especialist a en aparel l digesti u 

PILAR FARRUS LUCAYA , 58 anys 

Pensionista , extreballador a de banc a 

DAVID LARA MIRO, 46 anys 

Membr e del eos de bomber s de la 
Generalita t 

Inferme r 

FRANCESCA FERRIS ROURE 

Diplomad a treballador a socia l 

JESÚS JORDANA ISERRA, 53 anys 

Empres a r¡ 

JUDIT CASANOVA S EXPÓSITO, 
28 anys 

Administrativ a 

ESPERANZA RUBIO BUEDO, 52 anys 

Treballador a de l'administraci ó de la 
Segureta t Socia l 

Uicenciad a en dret 

http://gialp.ppcc.cat
mailto:gialp@entesa-municipal.cat
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CiU us ha fet arriba r a casa una 
revista , que titule n "L a verita t 
per davan t i documentada" . En 
ella ens convidave n a passa r per 
l'ajuntamen t per corrobora r el 
que publicave n en aques t butlletí , 
cos a que hem fet to t seguit . Hem 
anat a busca r la documentaci ó a 
la qual fan referenci a i no se'n s ha 
facilitat . Hem sorti t amb les mans 
buides . Molte s hore s d'espera , 
algun a explicaci ó que no ens ha 
convencut , pero sens e cap docu -
ment acreditan t alió que diuen . 
L'úni c paper que hem vis t és el 
que está exposa t públicamen t al 
taule r d'anunci s de l'ajuntamen t i 
que és l'úni c transcri t parcialmen t 
a la seva revista . 

Si teñen els documents , perqu é 
no els han publicat ? 

L'AIGUA 
La renovada concessió de l'aigua d'Alpicat 
no costa el doble, vosaltres mateixos po-
deu mirar l'apartat del rebut de l'any 2004, 
que fins aquell moment s'anomenava quota 
de conservado, que es pagava a 1,4€ cada 
sis mesos. L'any 2005, passa a anomenar-
se quota de servei; és el mateix amb un altre 
nom i amb un preu de 8,4€ peí mateix perío-
de. En resum, hem passat de pagar 0,2404€ 
al mes, a pagar-ne 2,05€ peí mateix servei. 

A mes a mes, CASSA ja va participar en un 
concurs públic, és veritat. Aixó va ocórrer el 
26 de setembre de l'any 2000 i va guanyar 
un contráete administratiu de concessió d'un 
any prorrogable i cada any s'ha anat allargant 
fins enguany. Ara, de cop, fins al 2027. 27 
anys en total. I si, ja ho hem dit, a canvi d'unes 
millores on CASSA ha proposat el preu, les 
obres a fer, i els anys que volia de conces-
sió a canvi. O sigui, sense escoltar cap mes 
oferta, prorroguem aquesta concessió per 
vint anys, sense saber si una altra empresa 
ens hagués ofert millors condicions. 

QUE AMAGA 
L'AJUNTAMEN T DARRERA 
LA SUBHASTA FOSCA DE 
L'ANY 2005? 
Tret del justificant de Tingres del pagament de 
la llicéncia d'obres, tota la resta queda com 
vam dir a la revista. Per un error d' impremía, 
al nostre butlletí, va sortir publicat un escrit 
del nostre grup amb data 1 de novembre del 
2005, on es parlava d'aquest tema. La data 
no apareix i per aixó, sembla que a dia d'avui 
la llicéncia no estigui pagada. Aquesta llicén-
cia es va pagar el dia 27 del mateix mes, tal 
com bé es diu a la revista de CiU, pero just 
després de l'acta d'adjudicació de la subhas-
ta (el 25 de novembre del 2005). Recordeu 
que la subhasta es va fer quan les obres de 
Testructura ja estaven realitzades. 

Els fets ocorreguts en la Comissió de Go-
vern de data 11 de Juliol: s'acorda per una-
nimitat l'atorgament de la llicéncia d'obres 
al promotor Sánchez Raya SL.,situat al PP1 
(davant del rentador de cotxes), l'informe 
técnic i jurídic que acompanya l'expedient 
diu clarament que els terrenys que afecten 
la llicéncia d'obres son de propietat muni-
cipal, per tant la Comissió de Govern del 
dia 11 de Juliol no pot allegar ignorancia, 
ja saben que la propietat era municipal i no 
havien de concedir la llicéncia d 'obres. 

Podeu, si voleu comprovar-ho, demanar a 
l'ajuntament l'informe técnic i jurídic que 
acompanya l'expedient 45/05. I si no us el 
donen, ens el podeu demanar a nosaltres, 
que el tenim des d'abans de publicar el 
nostre butlletí. 

Es va fer tota l'estructura durant els mes 
d'agost i setembre de l'any 2005 (ja vau veure 
la foto a la nostra revista). 

Després van decidir treure les parcel-les a 
concurs-subhasta, a les que nosaltres vam 
presentar mes de deu al-legacions a les clau-
sules d'adjudicació. La comissió de govern 
les va desestimar totes. També ens les podeu 
demanar. 

L'ULTIMA SUBHASTA 
Si senyors, ho reconec, sempre he donat la 
cara, aixó ho sabeu tots, i m'hi vaig presentar, 
especialment per fer constar la meva queixa 
a la falta de publicitat. Així ho vaig manifestar 
al Pie de l'ajuntament (ens podeu demanar la 
copia de l'acta). 

Aquesta falta de publicitat que s'ha donat 
en aquest cas, tot i no ser un delicte penal, 
si que és una falta administrativa, o, si voleu, 
una falta d'ética, que ha perjudicat els inte-
ressos monetaris de l'Ajuntament d'Alpicat. 
S'ha presentat molt poca gent a la subhasta 
i el preu de venda ha estat molt baix: uns 
90000 EUROS. Ara m'agradaria que vo-
saltres intentéssiu comprar-ne alguna amb 
aquest preu. 

També vull afegir, i tinc testimonis, que se'm 
va oferir la possibilitat de dimitir de regidor i 
adjudicar-me la famosa parcel-la, oferta que 
vaig rebutjar. 

Queda molt bonic publicar al Nou Pinatell i a 
l'informe de gestió municipal que s'han venut 
terrenys que eren propietat de I 'Ajuntament i, 
per altra banda, no fer la publicado en temps 
i forma perqué tots els veíns tinguessin la 
possibilitat d'optar a la compra d'aquestes 
parcel-les. 

JO JA SÉ QjUI DIU LES MEN-
TIDES PERO VOSALTRES HO 
PODEU SUPOSAR 
Resulta que ells mateixos diuen que s'han 
venut totes les parcel-les resultants del per-
centatge que li períoca per llei, (publicat al 
Nou Pinatell i a la revista de gestió Muni-
cipal) i a nosaltres ens diuen que nosaltres 
no expliquem de quin patrimoni es tracta, 
creiem que qui ho ha d'explicar és l'Equip 
de Govern, cosa que ja ha fet en aqüestes 
publicacions. O així ho hem donat per supo-
sat. El que si no ha fet públic aquesta vega-
da el govern municipal en la seva revista re-
pás de la legislatura, son els pressupostos i 



els deutes, com sempre havia fet. Ho podeu 
consultar a la Biblioteca o ens els podeu de-
manar si voleu. 

El pía d'ordenació urbanístic no va comptar 
amb el si de GIALR sino amb la nostra abs-
tenció, mireu com deu ser el Pía urbanístic 
que no va contar amb el recolzament de cap 
deis altres grups municipals. A mes a mes de 
tota una serie d'al-legacions de la ACÁ (Agen-
cia Catalana del Aigua), per les clavegueres, 
i de la mateixa Diputació per manca de pre-
visió de noves vies de sortida i així fins a 30 
al-legacions mes que preveien desestimar. 

A L'ESMENTAT VEÍ REGIDOR 
A l'esmentat regidor que s'ha posat els pi-
lons, dir-l'hi que les normes subsidiáries 
d'Urbanisme no permeten envair la calcada 
amb cap tipus d'objecte. Els pilons teñen la 
consideració d elements sortint que envaeix 
la calgada. També vull afegir que molts mes 
ve'íns i ve'ínes están afectáis per aquesta pro-

blemática, pero es ciar, no teñen la sort de 
viure en un carrer on viu un regidor del equip 
de Govern. Aquesta decisió de posar els pi-
lons no l'hem trobat en cap acta de Junta 
de Govern local i ells no ens n'han mostrat 
cap. La resposta de l'equip de govern és que 
es va demanar a tots els ve'íns del carrer si 
volien obtenir la mateixa solució. Només ais 
del carrer? Els altres habitants del municipi 
no teñen el mateix dret? La resposta és que 
com ningú s'ha queixat, es suposa que ningú 
mes té aquesta problemática. 

REFLEXIÓ 
Estic contení per la revista repartida per 
l'equip de Govern. 

Sembla que no els hi ha agradat gens la nos-
tra oposició clara documentada i contundent, 
no volen regidors d'altres grups que treballin 
amb seriositat i que expliquin la seva mala 
gestió. El millor que han pogut fer és desqua-
lificar-nos públicament. 

Si no volen regidors del nostre taranná, per 
alguna cosa será. Pero aquesta decisió 
dependrá de vosaltres, ja ho sabeu si vo-
leu canviar la gestió de l'Ajuntament i es-
tar ben informats, hem d'estar al govern de 
Ajuntament. 

Pere Expósit o 

GIALP 
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Butllet í informati u del Grup Independen t per Alpica t  Maig 2007 

Per un poblé participatiu, sostenible i de qualitat 

Amb les energies renovades 
 - A l " i 

per reinventar Alpicat 

E
stemenunmoment 

polític important 

al nostre poblé. 

Ho demostra el fet 

de que des del comenca-

ment de la democracia al 

nostr e país, cap de els que 

vivi m a Alpicat havíem vist 

maj una campanya electo-

ral com la d'aquesta legis-

latura, unes eleccions en 

les que s'h i presenten 6 

equip s diferents de perso-

nes i en el que a tots se'ns 

nota la ¡Musió que hi posem. 

Persones, la majoria, que 

mai havíem estat en cap Mista 

electoral , o només en la de 

la Legislatura anterior com 

alguns de nosaltres, pero 

que si hem tingut inquietuds 

des de ben joves. 

A tota Catalunya hi ha 

hagut manifestacions sense 

precedents per diferents 

motius: contra la guerra 

de l'lraq, contra el trans-

vassament de l'Ebre, e t c . , 

recorda l'época de la dicta-

dura, us en recordeu?, ens 

manifestávem per tot, i per-

qué era?, perqué teníem el 

sentiment de que la nostra 

opinió no contava per res a 

l'hora de prendre decisions 

que ens afectaven i molt? 

I qué mes directament 

ens pot afectar que alió que 

passa al lloc on vivim? 

Nosaltre s hi som 
Perqué creiem que la 

moguda que hi ha en 

aquest poblé davant 

d'aquestes eleccions tra-

dueix el neguit de la majo-

ria que la nostra opinió 

no ha estat escoltada per 

Tactual equip de govern 

municipal. 

Perqué ens comprome-

tem a que l'Ajuntament 

siguí un lloc de partici -

pad o activa de tots i per 

a tots, 

Perqué estem il-lusionats 

per arribar a aconseguir 

que Alpica t sigui sinónim 

de qualitat . 

Per tot el que hem dit 

ens tornem a presentar a les 

eleccions municipals com a 

GIALP (Grup independent 

d'Alpicat), Mista que enca-

pcalará en Pere Expósit o 

com en l'anterior legislatura 

2003-2007. « 

www.entesa-m u lalp.ppcc.ca t 
Edita: Grup Independent per Alpicat  Ajuntament d'Alpicat, c/ Lleida, 42  25110 Alpicat 

Tel.: 629 073 703  E-mail: gialp@entesa-municipal.cat 

http://www.entesa-mu
mailto:gialp@entesa-municipal.cat
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Per qué l'Entesa? 
P

erqué coincideix 

amb la nostra 

manera de fer polí-

tica a l'ajuntament: 

transparencia, ética, sos-

tenibilitat i autonomia. Una 

política que lluiti contra les 

desigualtats i converteixi el 

poblé en un espai de demo-

cracia i participado. 

Per qué 
transparencia ? 

Perqué coincideix amb 

el nostre model de política 

municipal. Utilitzarem tots 

els mitjans de comunicado 

a l'abast per donar publicitat 

deis diferents afers i proyec-

tes produíts durant la nostra 

gestió al cap de la ajun-

tament, buscant i intentant 

facilitar al máxim la participa-

do ciutadana. 

Per qué ética? 
Perqué l'objectiu que 

ens uneix a tots és la volun-

tat de treballar peí nostre 

poblé amb criteris de servei 

» La nostra 
proposta política 
té com a eix 
la lluita contra les 
desigualtats i 
fer d'Alpicat en 
un espai de 
democracia 
i participació « 

públic, sense cap altra aspi-

rado personal que la satis-

facció de deixar les coses 

ben tetes i un món millor 

pels nostres filis. 

Per qué 
sostenibilitat? 

Perqué coincideix amb 

la nostra idea de que en el 

conjunt de la gestió muni-

cipal, hi ha molts aspectes 

socío-económics i mediam-

bientals a teñir en compte, 

a fi de no hipotecar el futur 

del poblé. 

AUTCAT 
 Per qué autonomia ? 

Perqué coincideix amb 

la nostra convicció que la 

política municipal s'ha de fer 

des del poblé, amb plena 

autonomia. 

I també... 
...Perqué l'Entesa de 

Progrés Municipal, té una 

¡dentita t d'esquerres , que 

sitúa com a valors fonamen-

tals centráis de la seva pro-

posta políticala llibertat, la 

justicia, la igualtat, la soli-

daritat, la cohesió social, la 

pau, els drets nacionals, la 

democracia participativa, la 

defensa deis servéis públics 

i la preservació del medi 

ambient. 

Pere Expósit o 
el nostre cap de llista 

E I candidat a I'alcaldía que encapcala la nostra llista és en Pere, nascut a 

Alpicat fa 39 anys, coneix bé Alpicat ¡ I'ha vist créixer tant a nivell urbanístic 

com de poblado,encarregatdeINEFC-Lleida, li agrada correr tant a peu 

com en bici pels camins i carrers d'Alpicat, una bona manera de conéixer tots els 

canvis que es produeixen a qualsevol racó de la poblado i del terme mantenint 

contacte directe amb tots els véins del poblé, fet que ha influít considerablement 

en la seva tasca diaria com a regidor, durant aquest últims 4 anys. 

Constant col-laborador amb les testes populars, li agrada conservar les nos-

tres tradicions i sobretot participar al máxim en la vida del nostre poblé. 

Tenim la certesa que en Pere desenvolupará amb ¡Musió, seny i eficacia la 

tasca que li hem tornat a confiar en nomenar-lo cap de llista de la nostra formado 

per segona vegada. « 
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Balang de quatre anys de presencia municipal de GIALP 

La nostra tasca 
a l'Ajuntament 

E
n el pressupost 

municipal del'any 

2004, l'equip 

de Govern ens 

va donar la possibilitat 

d'incloure-hi propostes. 

Les nostres propostes van 

ser les següents: 

> La gratuitat deis llibres 

de text de les escoles 

que depenen del muni-

cipi. D'aquesta propos-

ta, en va sortir la socia-

lització. 

Adequació de la Plaga 

Doctor Seres, va costar, 

pero es va aconseguir. 

La plaga de l'antic 

Escorxador, que tot 

i teñir partida pressu-

postária al 2004, encara 

está pendent. Tot i haver 

tingut 3 anys per fer-

ho.S' acaba de adjudi-

car ara per 90000 euros 

quant per aquesta quan-

titat es requereix con -

cur s públi c i no s'h a 

fet esperem que sigui 

la ultima vegada que I 

equip de govern es salti 

a la torera la llei de con-

tractes .Aquesta infor-

mado es verídica sol us 

cal mirar la objecció del 

secretari a la junta de 

govern local de data 19 

de marc del 2007 punt 

17.2 de la pagina web 

de I ajuntament. 

La relació de les mocio-

ns presentades ais Plens 

les podeu consultar a la 

nostra página web: http:// 

gialp.ppcc.cat 

Resurtí de les mocions 
Moció sobres les actes 

deis plens i altres documents 

d'interés públic importants, 

es pengessin a la pagina 

web del consistori i que es 

fessin arribar a totes les 

Associacions. 

Moció sobre el case 

antic. 

Moció sobre la 

instal-lació d'una bústia per 

a cada formació política. 

Les podeu veure entre les 

dues portes d'entrada de 

l'Ajuntament. 

Moció sobre la neteja 

del sotabosc, en previsió 

d'incendis forestáis i plans 

d'emergéncia. 

Moció sobre el día 8 

de marc, Dia de la Dona 

Treballadora. 

Moció sobre l'ús del 

pavelló poliesportiu. 

Moció per la ubicado 

d'un local per al jovent del 

poblé. 

Moció per la reparació 

i equipament de la pista del 

volei-platja ubicada al Pare 

del Grao. 
Moció sobre les pla-

ques ¡dentificatives de lli-

céncia d'obres majors. 

Moció per la propos-

ta de creació de la figu-

ra del Síndic o Sindica de 

Greuges, acompanyada de 

la normativa de funciona-

ment. ' 

Totes les mocions pro-

posades peí Grup Indepen-

dent, están aprovades 

peí Pie de la Corporació. 

D'aquests acords aprovats, 

gairebé res s'ha dut a terme. 

És a dir, han queda t en un 

calaix ? 

Imcopliment deis acords 
Sistemáticament, l'equip 

de govern municipal no 

compleix els acords del Pie. 

» Si les mocions 
que GIALP ha 
presentat al Pie 
municipal han 
estat aprovades, 
com és que 
gairebé cap 
d'elles s'ha dut 
a terme? Qué se 
n 'ha fe t?« 

Poder veure un resum de 

la informado sol-licitada per 

escrit a l'Ajuntament: 

 Informació sobre les 

dades de l'asseguranca del 

Pavelló Poliesportiu. 

Conveni de cessió de 

les instal-lacions del Pavelló 

Poliesportiu al Club Hoquei 

Alpicat. 

Conveni de la permuta 

deis terrenys per la cons-

trucció de l'Escola Bressol. 

Inspecció técnica d'u-

na obra. 

Sol-licitud d'informació 

del Pressupost 2005. 

Aquesta documentad o 

i molt a mes no se'n s ha 

facilitat , fet que ha perjudi-

cat la nostra tasca de control 

sobre l'equip de Govern. 

Si vloeu accedir a un 

resum de les intervencio-

ns del nostre grup pro-

dui'des ais plens, així com 

les al-legacions presentades 

durant la legislatura 2003-

2007, Visiteu la página web 

http://gialp.ppcc.cat « 

http://
http://gialp.ppcc.cat
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Informe sobre la gestió municipal 

Aqüestes no son maneres 
Alpicat , 
l'aigu a clara pero 
la concessi ó no 

Al pie del febrer del 

2005 l'equip de govern 

amb l'ajuda d'ERC ¡ del 

PSC va augmentar el preu 

del servei d'aigua d'Alpicat, 

ara paguem el doble peí 

mateix servei. GIALP va 

estar en contra de la puja-

da , perqué si bé rebaixa 

el preu del consum mínim, 

s'incrementa desmesura-

dament la quota de conser-

vado del comptador. 

A mes a mes, en el Pie 

del 13 de novembre de 

2006, l'equip de govern 

amb l'ajuda del PSC, va 

decidir concedir una pró-

rroga de 20 anys a la con-

cessió administrativa del 

servei d'aigua potable a 

canvi de unes inversions 

que CASSA ens va valorar 

en 600.000 euros. Pero, 

com ho pot saber l'equip 

de govern que realment les 

inversions valen aquests 

diners si solament tenim 

el pressupost per CASSA, 

l'empresa a la que interes -

sa manteni r la concessi ó 

d'Alpica t amb la mínim a 

inversió ? Per tant, si no 

tenim mes pressupostos, 

este m malbaratan t dine r 

públic ? 

Des del grup indepen-

dent GIALP varem dema-

nar que no es concedís la 

prórroga, que es convo-

ques un nou concur s i que 

l'Ajuntament fixés les inver-

sions a fer a les empreses 

interessades amb la con-

~ 
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Aquesta finca es tro 
de la Noguera, davant 

cessió ja que seria el mes 

étic i el que s'hauria de fer. 

No se'n s va escoltar ! 

No cree que cap deis 

regidors que van estar a 

favor de la prórroga fessin 

una despesa a casa seva 

de 600.000 euros sense 

demanar cap mes pressu-

post. 

La subhast a fosca 
de l'Ajuntamen t 
de l'any 2005 

Qué s'amaga darrera del 

concurs/subhasta d'unes 

parcel-les de l'ajuntament 

d'Alpicat? 

L'Any 2003, l'ajuntament 

va aprovar el pía parcial 

núm.1(PP1). Alfer-seel pro-

jecte de reparcel-lació, es 

van adjudicar a l'ajuntament 

4 parcel-les (3 de 120 m2 . i 

una de 175 m .) que -per la 

llei d'urbanisme- li corres-

ponen (equivalent al 10% 

de l'aprofitament mig). 

Per qu é es perme t 

qu e un constructo r pri -

A banda 
d'un procediment 
totalment irregular, 
la fórmula 
emprada de 
concurs/subhasta 
(bona per a 
comprar) no és 
bona per a una 
venda i aixó 
significará que 
l'Ajuntament 
deixará d'ingressar 
diners « 

vat , comenc i a fer obre s 

d'habitatge s en un terren y 

de propieta t municipal ? 

La junta de govern local, 

en data 11 de juliol, acordá 

per unanimitat l'atorgament 

de la llicéncia d'obres al 

promotor "Sánchez Raya 

SL", tot i que l'informe téc-

nic i jurídic que acompanya 

l'expedient diu clarament 

que els terrenys son de 

propietat municipal. Val a 

dir d'altra banda, que la 

llicéncia d'obres no és váli-

da, ja que -si mes no en 

data d'aquest comunicat-

encara no está pagada. 

Per qu é es fa un con -

curs/subhast a si ja es 

sap d'antuv i quin a en 

ser á l'empres a beneficia -

ría? 

Després de mes de 

tres mesos d'absolut silen-

ci, en data 26 de setem-

bre, la junta de govern 

local va aprovar el plec de 

clausules administrativos 

per a la venda d'aquestes 

parcel-les (PP!), les quals, 

tal com s'ha previst, es 

subhastaran juntes, evi-

tant d'aquesta manera 

la temptació que alguna 

persona del poblé tingui 

interés en participar en el 

concurs amb la voluntat de 

fer-s'hi una casa. 

Per qu é s'utilitz a 

aques t sistem a de venda , 

si amb ell l'ajuntamen t 

deixar á d'ingressa r 

diners ? 

A banda d'utilitzar un 

procediment totalment irre-

gular, la fórmula emprada 

de concurs/subhasta (bona 

per a comprar) no és bona 

per a una venda i aixó sig-

nificará que l'ajuntament 

deixará d'ingressar diners. 

Tot plegat, es tracta de 

una farsa per donar una 

aparenga de legalitat a una 

venda d'uns terrenys que 

"per lógica" han d'anar a 

parar a mans de l'empresa 

que ja els ha ocupat i que hi 

está construint cases ado-

ssades. 

A mes de tot alió expo-

sat anteriorment, s'ha 

d'afegir que els criteris de 

valoració que han de per-

metre l'adjudicació, están 

fets a mida per tal que 

siguí "Sánchez Raya S.L." 

(empresa propietaria de les 

finques adjacents) qui resul-

ti guanyadora del concurs. 

Quin interé s hi ha per 

encobri r tante s irregula -

ritats ? 

Imposto s i taxes 
municipal s 

Apuge n els imposto s 

per sobr e de l'IPC. Una 

altra vegada el govern muni-

cipal puja, el que cobra ais 

ciutadans, per sobre de 

l'IPC. 

Les taxes continúen 

estant desfassades, algunes 

per sobre del seu valor real, 

fet que prohibeix la llei. 

Continuare m pagan t 

imposto s i taxes sens e 

orientacion s de polític a 

social . 

A mes a mes, Tactual 

Equip de Govern,al pie de 

l'agost del 2006 va aprovar 

delegar tasques de gestió 

i cobrament de diferents 

impostos a la Diputado de 

Lleida. Tasca feta amb molts 

errors que han esdevingut 

en molésties ais veíns i vei-

nes de la població, que per 

tal de solucionar el proble-

mes de doble cobrament, 

han hagut de fer moltes 

reclamacions, per escrit. 

Aquest servei, que s'ha 

contractat a la Diputado, te 

un cost del 5 % del recap-

tat en període voluntan, del 

7,5% recaptat en període 

executiu y del 15 % recaptat 

en procediment executiu. 

No hi este m d'acor d i 

així ho varem manifestar al 

pie donat que és excessiu 

el preu del servei i a mes a 

mes creiem que l'ajuntament 

té els suficients recursos 

per dur a terme directament 

aquesta tasca. 

Pressupos t 
de l'any 2007 

L' equip de govern es 

queda sol i cap grup de 

l'oposició li ha donat suport 

en l'aprovació del pressu-

post de 2007. 

El motiu principal de 

no donar-li suport va ser 

la negativa de l'equip de 

govern a disminuir els deu-

tes de l'ajuntament (actual-

ment de 900 euros per habi-

tant només en crédits de La 

Caixa) 

La negativa del 
govern municipal 
a reduir el deute 
ha tingut com a 
conseqüéncia que 
cap altre grup li 
hagi donat suport 
en-el pressupost 
de 2007 

En aquet endeutament se 

li ha de sumar el credit de 

600.000euros per reformar 

el camp de fútbol i posar 

gespa artificial 

El Grup Independent d' 

Alpicat denuncia any rere any 

I' inexistencia d'un pressu-

post real donat que els exer-

cicis económics acaben amb 

desviacions del 30 o 40%. 

Fins i tot algún any la partida 

de despese s diverse s ha 

pujat mes de 140.000 euros 

L'oposició rep la infor-

mado pocs dies abans de 

la seva aprovacio, maniobra 

feta peí Govern Municipal, 

per tal d'evitar que es puguin 

estudiar a fons. 

La població no té cap 

oportunitat per dir la seva. 

Son uns pressupostos tan-

cats a la participado i ficticis, 

en definitiva, uns pressupos-

tos mal fets! 

Aquest any gairebé 

pagarem tres vegades mes 

d'interessos bancaris a 

causa del deute. 

Cada cop el nostre 

Ajuntament té menys capa-

citat per estalviar i fer inver-

sions. 

L'any passat es va dema-

nar un préstec de 2 milions 

d'euros quan encara falta 

amortitzar l'anterior d'un 

milió i pagar una part de 

la construcció de la Sala la 

Unió. Aixó suposa augmentar 

el deute al doble i per tant 

els interessos que pagarem 

enguany, prácticament es tri-

plicaran. 

A mes a mes, es venen 

el Patrimoni Municipal per 

a cobrir els deutes origináis 

per la seva mala gestió . 

L'economia del nostre 

Ajuntament ha empitjorat 

molt durant aquesta legis-

latura a causa d'una gestió 

totalment incorrecta i d'una 

manca de plantejaments 

reals de quin és el desenvo-

lupament que ha d'assolir el 

nostre Municipi. 

Fins i tot, ignoren ais 

seus votants, perqué on son 

les partides per a realitzar 

les promeses electorals del 

partit que ha elaborat I' actual 

pressupost? És a dir, 

 On és la partida per 

comencar a treballar per una 

Llar d' Infants nova? 

On és la partida per 

l'ampliació de les piscines 

municipals? 

On és la partida per 

l'ampliació de zones ver-

des? 

On és la partida per la 

creació de places noves? 

On está previst desen-

L'equip de govern no ha sabut presentar les 
al-legacions ais projecte d'autovia LLeida-Osca. 



volupar nous vials d'accés a 

la població? 

 On s'han ampliat les 

voreres? 

Territor i 

Alpicat, afectat per la 

incoherencia del tracat de 

noves carreteres. 

Els accessos al nostre 

poblé condicionats per la 

construcció de noves carre-

teres, l'autovia Lleida-Osca 

i l'autovia Lleida-Vielha. A 

mes de la nova carretera de 

connexió, per dalt al pía. 

Quant a les carreteres, 

la situació és molt mes pre-

ocupant. Mentre el nostre 

Ajuntament fa propaganda, 

dient que ha aconseguit una 

millora substancial del pro-

jecte de la Lleida-Osca, la 

construcció de la rotonda 

semi-elevada de connexió 

amb l'autovia, ens perju-

dicará l'accés i causará 

moltes molésties ais veíns 

i veínes de la zona residen-

cial (Hostal del Lluch i Les 

Moreres). 

Segur que molts de 

vosaltres penseu que fan 

falta noves infraestructures, 

i que us facilitaran molt la 

mobilitat per anar a segons 

quin punt del país. Cal pen-

sar, pero, en els inconve-

nients que aixó tindrá. 

Des de GIALP, creiem 

que la millor opció de 

l'autovia Lleida-Osca, hau-

ria estat lluitar per a que 

l'autovia no coincidís amb 

Tactual tracat de la carre-

tera, com es va fer al tracat 

Bell-lloc-Mollerussa, de la 

Nacional II. Fet que hauria 

permés, de disposar d'una 

connexió de la Nacional II, 

com tenim ara i la carrete-

ra actual, quedaría prác-

ticament, només a dispo-

posada ; 
com a aparcament . 

Necessite m molte s mes places escolars . 

sició deis veíns i veínes 

d'Alpicat. 

L'equip de govern ha tin-

gut poca cura a l'hora de 

presentar al-legacions al pro-

jecte en temps i forma, lo que 

ha esdevingut la necessitat 

de presentar un contenciós 

per negociar mínimament 

l'accés al municipi, amb la 

conseqüent despesa (18.000 

euros) i l'escassa possibili-

tat de millora del projecte, 

donat que el tracat ja estava 

aprovat. 

Desidi a tota l de l'equi p 

de gover n a l'hor a de defen -

sar el benesta r i la comodi -

tat deis deíns i veínes . S'han 

desperta t mass a tard . 

Al pie de l'octubre del 

2005 ens oposem al contin-

» Si ens fixem 
com a objectiu 
assolirels 10.000 
habitants, com 
és possible que 
només s'hagin 
previst 82 places 
per a l'escola-
bressol? « 
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gut i a la forma del projecte 

del vial de l'A22 Lleida-Osca, 

comentant que l'ajuntament 

hauria de presentar un pro-

jecte alternatiu de tragat, on 

l'impacte sobre els nuclis 

urbanitzats fos mínim. 

Urbanism e 

Noí r Pía d'Ordenaci ó 

Urbanístic a Municipa l 

Ja fa mes de tres anys 

que I'Ajuntament d'Alpicat va 

donar el tret de sortida al 

procés de creado de Tactual 

Pía d'Ordenació Urba-nística 

Municipal (POUM). 

Per la primera redacció 

es va contracta r un equi p 

exterior , format per un arqui-

tecte i un advocat, que van 

crear un avant-projecte que 

no va interessar a l'equip de 

govern. 

L' actual POUM, contrac-

tat i redactat pels técnics 

municipals i sota la batuta 

del Sr. Pau Cabré, preveu 

un creixement de població 

de mes de 10.000 habitants, 

que afavoreix la creació d'una 

ciutat dormitori, d'un municipi 

poc cohesionat i amb grans 

diferencies socials. 

En el pie del maig del 

2005 varem preguntar a 

l'equip de govern peí canvi 

de técnics en la redacció del 

POUM, realitzat per la junta 

de govern, quan al nostre 

entendre eren mes qualifica-

ts un arquitecte urbanista i 

un advocat especialitzat en 

temes urbanístics. 

Si el POUM, es con -

tract a dos cops , es paga 

dos cops . 

És una mala costum de 

Tactual govern municipal, 

que per fer les coses, molts 

cops s'hagin que fer dues 

vegades. 
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Les raons que l'equip 

de govern va donar per 

justificar Tinici d'un projecte 

tan important, no van ser ni 

clares ni suficients. 

Ludic Park: Molta 
expectativa i poc resultat 

El polígon Industrial i 

de servéis Ludic-Park "No 

arranca", "No tira", "No crea 

llocs de treball" i l'equip de 

govern hi té molt a veure ja 

que va acceptar la permuta 

de les parceTles industriáis 

de TAjuntament (10% de 

Taprofitament mig) a canvi 

de la construcció del pave-

lló poliesportiu. 

Si TAjuntament dis-

posés deis terrenys i de 

la seva gestió, ara els 

podrien vendré a la quan-

titat d'empreses que s'hi 

volen instal-lar (el propie-

tari del polígon els demana 

una animalada de diners 

per m2), llavors sí que 

TAjuntament amb la seva 

¡ntervenció podría generar 

riquesa i llocs de treball. 

El pavelló s'hagués pogut 

realitzar igual ja que el 

Consell Cátala de TEsport 

ha concedit una subvenció 

de 788.600 euros. 

A mes a mes, en el Pie 

del 28 d'agost, l'equip de 

govern va aprovar recepcio-

nar les obres d'urbanització 

del polígon, encara que, 

segons consta en el infor-

me de técnics municipals: 

Falta fer un carre r 

quan ho marc a el project e 

d'urbanització . 

Falta fer una vorera . 

Hi ha una zona verd a 

al costa t del concessiona -

ri de cotxe s qu e és utilit -

zada co m a aparcament . 

A mes a mes el mur de 

formig ó del concessionar i 

és ¡Ilega l ja qu e no com -

» Les millores 
ambientáis i 
paisatgístiques 
que s'han dut a 
terme a Alpicat 
han sorgit de 
les propostes 
presentades 
peí nostre 
grup municipal « 

plei x la separad o mínim a 

del carre r (els propietari s 

han sollicita t una llicénci a 

d'enderroc . 

Escol a bressol : 

mala previsi ó 

Fa tres anys, que es va 

estrenar Tescola bressol i 

el curs 2005\2006, molts 

deis nostres petits, es van 

quedar fora. Els pares van 

haver de contractar un ser-

vei privat per ais seus nado-

ns. 

El lloc on s'ha construít 

no permet fer cap amplia-

do. Per tant, encara avui no 

h¡ ha una previsió d'espai 

per construir una altra esco-

la. 

El teñir que construir dos 

Arbra t a la vorer a del cementir i a petici ó de GIALP. 

escoles bressol al municipi, 

per culpa de la mala pla-

nificado ens costará mes 

diners, que haver previst 

una ubicado mes bona i 

que permetés una amplia-

do, quan fos necessari. 

Si volem arribar a formar 

una població de 10.000 

habitants, com es voluntat, 

de TAIcalde, com pot ser 

que la previsió de Tescola 

bressol siguí de 82 places? 

(La mitjana de naixements 

en els últims anys es de uns 

50 nens Tany i la permanen-

cia a Tescola es de 3 anys) 

les places a disposicíó deis 

veíns son el 50% del que 

es necessita. 

Segons a pirámide de 

edads elaborada per TAjun-

tament, actualment al poblé 

hi viuen 372 nens i nenes 

de entre els 0 i els 4 

anys 

Agend a 21 

Recorde n els compromi -

sos ? 

L'any 2003, el Pie 

Municipal, va aprovar 

incloure'ns en TAgenda 21. 

GIALP des de Toposició, 

som els que estem recla-

mant el desenvolupament 

de les accions que pretenia 

impulsar TAgenda 21. 

També es va demanar 

de canviar les bombetes 

de mercuri, de Tenllumenat 

públic, per bombetes de 

vapor de sodi, de molta 

menys contaminado lumíni-

ca, aprofitant que, per can-

viar-les va sortir una sub-

venció del departament de 

Medi Ambient i Habitatge. 

A petició de GIALP es 

van plantar arbres a la vore-

ra del cementiri i es va 

plantar gespa a la plaga Dr. 

Seres. « 
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Am b l'habitatg e no s'h i jug a 
Des de faja uns quants anys, a Alpicat ens hem acostumat 

a qué moltes persones, joves sobre tot, hagin de marxar del 

poblé per motius molt diversos. 

Uns se'n van perqué l'habitatge és ¡nsosteniblement car i 

han de marxar a viure a poblacions on els seus Ajuntaments 

s'han preocupat de possibilitar habitatges mes assequibles a 

aquells col-lectius mes desafavorits. 

Sempre hem sentit a dir que l'actiu mes ¡mportant que 

posseeixen totes les societats és justament el jovent, perqué 

en ell resideix el futur, el treball, la il-lusió i l'esperanca. I nosal-

tres l'estem perdent de mica en mica. 

Qué s'está fent malament a Alpicat perqué es produeixi 

aquest constant moviment de joves cap a altres poblacions? 

Piscin a d'estiu : desastr e de gesti ó 
Aquest estiu passat s'ha caracteritzat per un munt de 

problemátiques a la piscina municipal. Gent entrant sense 

pagar, baralles diverses, horaris de funcionament aleatoris, 

problemes amb els socorristes, instal-lacio mal cuidada, etc.. 

Esperem que la propera temporada canvií totalment aquesta 

situado. 

Volem els carrer s en bon esta t 

Els porron s d'Alpica t 

. -

Els carrers d'Alpicat, últimament, pateixen un cert aban-

donament, la qual cosa suposa una mala imatge i també un 

possible perill. 

Ja ens han arribat diverses queixes de persones que s'han 

fet mal en posar un peu en un forat on no hi havia arbre, o 

que ha patinat per la pintura de la senyalització horitzontal, o 

perqué ha ensopegat en una vorera en mal estat. 

També tenim faroles sense la tapa de protecció de les 

connexions i quadres eléctrics a I'aleada del infants, sense 

cap tipus de protecció. 

Esperem que arreglin tots aquests disbarats que, per des-

gracia, cada vegada son mes nombrosos. 

Aqüestes son unes imatges de la falta de cura, pero des-

graciadament, son moltes mes les que existeixen en realitat. 

El porr o dolc 

A l'equip de govern peí bon 

treball fet per millorar la sani-

tat. 

A la página web municipal. 

A la inaguracio de I' ampliacio del nou ceip i a la 

promesa del conseller de fer-nos un institut 

A l'Associació de 

Dones per l'éxit de la 

matanca del porc. 

A la biblioteca 

municipal, per la 

seva tasca de difusió 

de la cultura. 

Al Centre Telemátic, per apropar a tothom les noves 

tecnologies. 

El porr o agre 

A la redacció del nou POUM 

per la manca de previsió de 

sortides a les grans i noves 

vies de comunicació. 

A les obres del Camí Vell, que les han fet durar fins 

la campanya electoral perjudicant a tots els vei'ns i 

veínes. 

A la venda de les parcel-les que van sortir a subhas-

ta amb l'estructura feta. 

A I'última subhasta per la falta de publicitat, ni tan 

sois s'ha complert la llei en materia de publicitat. 

Al regidor que 

s'ha posat dos pilo-

ns davant de casa 

seva perqué no 

li puguin aparcar 

davant de la porta. 


